
  

   ПРОТОКОЛ № 69 
засідання постійної комісії з питань соціально – економічного     

розвитку, бюджету, фінансів, оподаткування, інвестиційної та        

регуляторної політики 

 

від 24.06 .2022 р.                                                                             м. Ужгород 

 

ПРИСУТНІ:   

Готра В.В. – заст. голови комісії. 

Чорній І.І. – секретар комісії. 

Білонка В.І.,  Гомонай В.В., Роман М.В., 

Горват Е.І., Мухомедьянова Н.Б.,–  члени комісії.  

ВІДСУТНІ: Риба А.Ю. – голова комісії.  

Волосянський О.П, Мандич Ю.В. Бадида М.П., –  член комісії. 

ЗАПРОШЕНІ: 

Гах Л.М. – директор департаменту фінансів та бюджетної політики; 

Яцків О.І. – заступник директора департаменту міської інфраструктури; 

Франчук І.З. – заступник начальника управління соціального захисту 

населення; 

Гільтайчук В.С.– директор департаменту міської інфраструктури; 

Пинзеник В.В. – заступник міського голови; 

Білавич Ю.Ю. – директор КП “Ужгородпарксервіс”. 

 

 ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

I.Про лист департамент міської інфраструктури №30.01-10/1172 від 

20.06.2022р. 

II. Про лист департаменту міської інфраструктури №30.01-10/1214 від 

22.06.2022р. 

III. Про лист департаменту міського господарства  №30.01-10/1203 від 

21.06.2022р. 

 

I.Про лист департамент міської інфраструктури №30.01-10/1172 від 

20.06.2022р. 

СЛУХАЛИ: Гільтайчук В.С. доповів присутнім членам про технічний стан 

приміщень КП “КШЕП”. Зауважив на негайній необхідності привести до 

ладу технічні приміщення для зберігання комунальної техніки та технічних 

протиожеледних сумішей. Також наголосив на неприйнятному технічному 

стані комплексу адміністративних  будівель. Звернув увагу на необхідності 

відновлення огорожі та воріт.  

СЛУХАЛИ:  Гомонай В.В. запропонував поетапно виділяти кошти. Після 

завершення чергового етапу робіт та відповідного звіту про пророблену 

роботу  виділяти чергові транші від необхідної суми. Зауважив, що даний 



підхід дозволяє більш  ефективно використовувати бюджетні кошти та 

відповідним чином здійснювати контроль над видатками. Запропонував на 

даному етапі частково задовольнити клопотання та виділити кошти в сумі - 

3 000 000, 00 млн. грн. 

ВИРІШИЛИ: Частково підтримати клопотання та рекомендувати  

виділити додаткові кошти на проведення ремонту приміщень КП “КШЕП”  

по “Програма благоустрою міста Ужгород на 2018-2022 роки”  в сумі – 3 

000 000, 00 млн. грн.  за рахунок перерозподілу коштів між об’єктами 

департаменту міської інфраструктури (Додається). Рекомендувати 

департаменту міської інфраструктури внести відповідні зміни до цільових 

програм та винести питання на розгляд чергової сесії міської ради. 

Рекомендувати департаменту фінансів та бюджетної політики внести 

відповідні зміни до бюджету територіальної громади із подальшим 

затвердженням на сесії міської ради. 

         За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

     "за" – одноголосно 

 

II. Про лист департаменту міської інфраструктури №30.01-10/1214 від 

22.06.2022р. 

СЛУХАЛИ: Готра В.В. повідомив присутнім, що відповідно до 

рекомендації комісії департамент міської інфраструктури надав на розгляд 

комісії перелік спецтехніки який планується закупити  для КП “Водоканал” 

. 

ВИРІШИЛИ: Частково підтримати клопотання та рекомендувати  

виділити додаткові кошти для закупівлі спецтехніки для КП “Водоканал” в 

сумі – 22, 5млн. грн.  за рахунок перерозподілу коштів між об’єктами 

департаменту міської інфраструктури (Додається). Рекомендувати 

департаменту міської інфраструктури внести відповідні зміни до цільових 

програм та винести питання на розгляд чергової сесії міської ради. 

Рекомендувати департаменту фінансів та бюджетної політики внести 

відповідні зміни до бюджету територіальної громади із подальшим 

затвердженням на сесії міської ради. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

"за" – одноголосно 

 

III. Про лист департаменту міського господарства  №30.01-10/1203 від 

21.06.2022р. 

СЛУХАЛИ:  Готра В.В.  нагадав присутнім, що на минулому засіданні 

комісії було проголосовано пропозицію запросити на засідання комісії 

керівника КП “Ужгородпарксервіс”, та заслухати інформацію щодо 

діяльності підприємства.  

СЛУХАЛИ: Білавич Ю.Ю. Ознайомив присутніх із результатами 

діяльності КП “Ужгородпарксервіс”, розповів про нинішню проблематику 

та перспективи розвитку. Надав обгрунтування, щодо бюджетного запиту 



на додаткові кошти для утримання відповідного КП та обсяг видатків на 

червень -грудень 2022року.   

СЛУХАЛИ: Пинзеник В.В., Бобик розповіли про ситуацію із 

облаштуванням місць для платної парковки в межах міста. 

ВИРІШИЛИ: Частково підтримати клопотання та рекомендувати виділити 

додаткові кошти  на фінансову підтримку КП  “Ужгородпарксервіс” по 

“Програма фінансової підтримки комунальних підприємств міста Ужгород 

на 2018-2022 р.р.” в сумі - 1 500 000, 00грн. за рахунок перерозподілу коштів 

між об’єктами департаменту міської інфраструктури (Додається). 

Рекомендувати департаменту міської інфраструктури внести відповідні 

зміни до цільових програм та винести питання на розгляд чергової сесії 

міської ради. Рекомендувати департаменту фінансів та бюджетної політики 

внести відповідні зміни до бюджету територіальної громади із подальшим 

затвердженням на сесії міської ради. 

   За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

      "за" – одноголосно 

 

СЛУХАЛИ: Франчук І.З. доповіла присутнім членам комісії, що відповідно 

до рекомендації комісії було проведено нараду при міському голові за 

участі департаменту соціального захисту і служби персоналу та спецроботи 

щодо відновлення роботи із  збору даних мешканців територіальної 

громади, що мають право на пільговий проїзд на міських автобусних 

маршрутах. Було прийнято рішення, про відновлення відповідної роботи із 

01.07.2022р. із залученням необхідної кількості працівників міської ради до 

виконання даної роботи. 

СЛУХАЛИ: Готра В.В. запропонував дати протокольне доручення відділу 

інформаційної роботи спільно із департаментом соціальної політики  

оприлюднити на офіційному сайті Ужгородської міської ради інформацію, 

щодо відновлення роботи із  збору даних мешканців територіальної 

громади, що мають право на пільговий проїзд на міських автобусних 

маршрутах. 

ВИРІШИЛИ: Доручення відділу інформаційної роботи спільно із 

департаментом соціальної політики  оприлюднити на офіційному сайті 

Ужгородської міської ради інформацію, щодо відновлення роботи із  збору 

даних мешканців територіальної громади, що мають право на пільговий 

проїзд на міських автобусних маршрутах. 

  За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

      "за" – одноголосно 

 

Заступник голови комісії                                                     Віталій ГОТРА 

 

Секретар комісії              Ігор ЧОРНІЙ 


